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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 20.06.2024, kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Lotte Nielsen, Ejnar Hobolth, Vidar 
Pedersen og Bente Siggaard Andersen 

 
Fraværende:   
 
Referent:        Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Status på afholdte 
arrangementer 

Der har været afholdt hjælperfest for de medlemmer, der 
har bidraget i løbet af året. Det var en meget hyggelig aften. 
Der er kommet et forslag fra Jytta om at kombinere 
arbejdsdagen med hjælperfest. Det tages med i 
overvejelserne til næste års arrangement. 
Der har været afholdt de første 3 runder af sommerhold, 
der er 8 deltagende hold og turneringen afvikles som en 
Monrad 

 

Kommende 
Arrangementer 

Martin har givet tilsagn om at være turneringsleder til vores 
sølvpoint ultimo oktober 

 
 

Undervisning  Der har været afholdt møde mellem klubberne vedr. 
undervisning. Og der er aftale mellem klubberne at der 
fremadrettet kun afvikler et undervisningsforløb om året, 
forstået således at et undervisningsforløb strækker sig over 
både efterår og forår. Forløbet er fastsat til en pris på 950 
kr. BSA laver et tilmeldingsmodul på hjemmesiden, medio 
august. Tommy laver reklame på Facebook. 

Der er kommet en forespørgsel fra distriktet om BK Nord vil 
medvirke til at arrangere et forløb for de unge spillere, der 
har deltaget i bridge på Støvring Gymnasium og 4. maj 
kollegiet under ledelse af Daniel Tylvad. 

Det skal afdækkes hvad det er for et forløb, de unge kan 
ønske sig for der tages endelig beslutning. Keld tager 
kontakt til Daniel og Birte. 
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Kommende sæson Tirsdag eftermiddag – Intet 
onsdag aften – der er pt. 100 tilmeldte 
Torsdag aften – der er pt 48 tilmeldte. 
Martin Hilmer har meldt sig på banen som turneringsleder 

 

Bridgehuset Vidar er utilfreds med Coop 365 og undersøger 
mulighederne for at finde en anden leverandør. 
Det er aftalt at der indkøbes en øl mulighed til præmie. 
Det er ikke nødvendigt at købe vin inden sæsonstart. 
Ejnar mangler oplysninger og opgørelse fra Linn. 

 

Evt. Tommy arrangerer en turnering i Aalborg Tårnet i oktober 
og har fået lov til at bruge BK Nords hjemmeside til at 
offentliggøre resultater. 

 

Næste møde  Onsdag den 21.08 kl. 17  

  


